
 

 

 
Sammanfattning av styrelsemöte nr 7, 5 september 2023 
 
Närvarande: Ingemar Tapper, Kristina Johansson, Jenny Mandal, Cathrine Sandberg, Johan 

Andersson, Ida Németh, Anna Ryberg 

 
Ekonomiuppföljning   
Genomgång av balans- och resultatrapport per 31 augusti, ser bra ut. Merparten av återstartsstöd 4 
kommer att flyttas över till 2024. 
 
Arbetsordning sektioner och kansli 
Arbetsordningen för centrala utbildningar som delats med styrelsen är en rutinbeskrivning som bör 
vara generisk för alla utbildningar inom förbundet. Kansliet tar fram ett förslag på sådan 
rutinbeskrivning. Motsvarande rutinbeskrivningar/checklistor bör finnas för t ex konferenser, 
budgetuppföljningar, kostnadsersättningar, attestrutiner, projektuppföljning, kommunikation osv.  
 
Arbetsbeskrivning ska tas fram för varje sektion, fritids- och ungdomssektionen har tagit fram sina 
under våren, tävling och utbildning saknas och behöver tas fram snarast. 
 

 
Övriga frågor 
Kommunikatörstjänst/projektledare – Anna håller på att ta fram en annons för denna tjänst och den 
kommer lysas ut som en heltidstjänst kommunikatör/projektledare med möjlighet att delas på två 
personer.  
 
Hästdelegationen LRF – Kristina informerade om att de vill träffa representanter från SIF. Hela 
styrelsen bjuds in på ett möte, LRF kommer med förslag på tid. 
 

/Anna Ryberg 2023-10-04 


